
Protokół Nr XLV/2018 

z XLV Sesji Rady Miejskiej w Strykowie, która odbyła się 

w dniu 24 stycznia 2018 r. w siedzibie Urzędu Miejskiego w Strykowie 

 

W posiedzeniu uczestniczyli:  

radni Rady Miejskiej w Strykowie wg listy obecności,  

przewodniczący Zarządów osiedli m. Stryków wg listy obecności,  

sołtysi wg listy obecności,  

osoby zaproszone wg listy obecności.  

 

Ad pkt. 1. Otwarcie obrad XLV Sesji Rady Miejskiej w Strykowie i stwierdzenie 

prawomocności obrad. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie Paweł Kasica o godz. 10.00 otworzył XLV 

sesję i po powitaniu wszystkich obecnych na sali stwierdził, że zgodnie z listą obecności 

aktualnie w posiedzeniu uczestniczy 14 radnych.  

 

Ad pkt. 2. Powierzenie obowiązków sekretarza obrad jednemu z wiceprzewodniczących 

Rady Miejskiej w Strykowie.  

Przewodniczący RM powierzył obowiązki sekretarza obrad Wiceprzewodniczącemu RM w 

Strykowie Grzegorzowi Kozłowskiemu.  

 

Ad pkt. 3. Przyjęcie porządku obrad.  

1. Porządek obrad XLV sesji:  

2. Otwarcie obrad XLV sesji i stwierdzenie quorum. 

Powierzenie obowiązków sekretarza obrad jednemu z Wiceprzewodniczących Rady 

Miejskiej w Strykowie. 

3. Przyjęcie porządku obrad. 

4. Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków. 

5. Zatwierdzenie protokołu  Nr XLIII/2017  z sesji Rady Miejskiej w Strykowie, która 

odbyła się w dniu 18 grudnia  2017 r. 

6. Zatwierdzenie protokołu  Nr XLIV/2017  z sesji Rady Miejskiej w Strykowie, która 

odbyła się w dniu 28 grudnia  2017 r. 

7. Sprawozdanie Burmistrza Strykowa  z działalności w okresie między sesjami. 

8. Sprawozdanie Przewodniczącego Rady i Przewodniczących stałych komisji rady z 

działalności w okresie między sesjami. 

9. Podjęcie uchwał: 

a) w sprawie zmian budżetu i zmian w budżecie Gminy Stryków na 2018 rok, 

b)  w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Stryków na lata 2018-

2029, 

c) w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnych umów dzierżawy z 

dotychczasowymi dzierżawcami nieruchomości, 

d) w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy nieodpłatnego przekazania na rzecz 

Gminy Stryków nieruchomości położonej  w Strykowie, 

e) w sprawie przyjęcia "Gminnego Programu Wspierania Rodziny na lata 2018 -2020" , 

f) w sprawie ustalenia trybu udzielania i rozliczania dotacji dla niepublicznych szkół i 

przedszkoli prowadzonych na terenie Gminy Stryków przez inne niż Gmina Stryków 

osoby prawne i fizyczne, trybu przeprowadzania kontroli prawidłowości ich pobrania i 

wykorzystania oraz terminu i sposobu rozliczenia wykorzystania dotacji. 

10. Interpelacje i zapytania radnych. 

 



11.  Wolne wnioski i sprawy różne. 

12.  Przyjęcie protokołu Komisji Uchwał i Wniosków. 

13.  Zamknięcie obrad. 

 

Głosowanie nad przyjęciem porządku obrad: 14 głosów za, bez głosów przeciwnych i 

wstrzymujących się, nieobecny radny Krzysztof Bandurowicz  

 

Ad pkt. 4. Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków.  

Do pracy w Komisji Uchwał i Wniosków zgodę wyrazili następujący radni:  

1) Sylwester Kacprzak 

2) Jarosław Włodarczyk 

3) Karol Lenart 

Głosowanie nad powołaniem Komisji Uchwał i Wniosków w w/w składzie: 13 głosów za, 

bez głosów przeciwnych, 1 głos wstrzymujący się  

 

Ad pkt. 5. Zatwierdzenie protokołu  Nr XLIII/2017  z sesji Rady Miejskiej w Strykowie, 

która odbyła się w dniu 18 grudnia  2017 r. 

Godz. 10.04 na salę obrad przybył radny Krzysztof Bandurowicz. 

Przewodniczący rady poinformował, że wpisów do protokołu nie złożono, zapytał czy są 

uwagi do treści protokołu?  

Uwag do protokołu z XLIII sesji podczas obrad XLV sesji nie zgłoszono.  

Głosowanie nad zatwierdzeniem protokołu z XLIII sesji Rady Miejskiej w Strykowie:  

14 głosów za  

0 głosów przeciwnych  

2 głos wstrzymujący się  

W związku z niewłaściwą liczbą głosów Przewodniczący Rady zgłosił o reasumpcję 

głosowania.  

Głosowanie wniosku: 15 głosów za, bez głosów przeciwnych i wstrzymujących się 

Głosowanie nad zatwierdzeniem protokołu z XLIII sesji Rady Miejskiej w Strykowie: 13 

głosów za, 0 głosów przeciwnych, 2 głosy wstrzymujące się  

 

Ad pkt. 6. Zatwierdzenie protokołu  Nr XLIV/2017  z sesji Rady Miejskiej w Strykowie, 

która odbyła się w dniu 28 grudnia  2017 r. 

Przewodniczący rady poinformował, że wpisów do protokołu nie złożono, zapytał czy są 

uwagi do treści protokołu?  

Uwag do protokołu z XLIV sesji podczas obrad XLV sesji nie zgłoszono.  

Głosowanie nad zatwierdzeniem protokołu z XLIV sesji Rady Miejskiej w Strykowie:  

Głosowanie nad zatwierdzeniem protokołu z XLIII sesji Rady Miejskiej w Strykowie: 13 

głosów za, 0 głosów przeciwnych, 2 głosy wstrzymujące się  

 

Ad pkt . 7. Sprawozdanie Burmistrza Strykowa  z działalności w okresie między sesjami. 

Pan Andrzej Jankowski Burmistrz Strykowa złożył podziękowania pani Izabeli Pisarskiej 

Dyrektor Hotelu 500 za wynajęcie sali w Hotelu na bal dla dzieci, który odbył się w sobotę 20 

stycznia br.  

Pani Izabela Pisarska dyrektor Hotelu 500 podziękowała wszystkim osobom, które 

zaangażowały się w organizacje balu.  



Następnie głos zabrał radny Bogdan Walczak, jako współorganizator balu podziękował pani 

dyrektor i wszystkim osobom, które pomogły przy organizacji pierwszego takiego balu.  

 

Burmistrz Strykowa Andrzej Jankowski dalej poinformował, że odbył spotkanie z 

Mazowiecką Spółką Gazowniczą. Tematem rozmów były kolejne inwestycje związane z 

zakresu gazownictwa. Burmistrz Strykowa Andrzej Jankowski poinformował, że Spółka 

będzie prowadzić inwestycje do Głowna, co daje możliwość przyłączenia gazu w 

Bratoszewicach i innych miejscowościach położonych przy dk 14. Następną inwestycją 

Spółki jest poprowadzenie gazu do Brzezin. Możliwość przyłączenia będą mieli mieszkańcy 

Cesarki, Warszewic i Anielina.      

 

Ad pkt . 8. Sprawozdanie Przewodniczącego Rady i Przewodniczących stałych komisji 

rady z działalności w okresie między sesjami. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie Paweł Kasica poinformował o udziale w 

pracach merytorycznych Komisji Rady oraz pracach w przygotowaniu materiałów na XLV 

sesję Rady. Przewodniczący odczytał trzy pisma, które wpłynęły do biura Rady: 

 pismo Komendanta Policji w Zgierzu – do wiadomości Rady o pomoc finansową w 

kwocie 35.000 zł na zakup nowego pojazdu oznakowanego na potrzeby komisariatu w 

Strykowie. 

 pismo z Wojewódzkiego Inspektoratu Ochrony Środowiska w Łodzi –Raport o stanie 

środowiska w województwie łódzkim w roku 2016. 

 pismo Burmistrza Strykowa – Sprawozdanie z wysokości średnich wynagrodzeń 

nauczycieli na poszczególnych stopniach awansu zawodowego poniesionych w 2017 

roku 

Radna Anna Ślęzak Przewodnicząca Komisji Budżetu i Mienia Komunalnego RM w 

Strykowie poinformowała, że Komisja odbyła jedno posiedzenie, na którym ustaliła plan 

pracy Komisji na I półrocze br. oraz opiniowała projekty uchwał.  

Radny Karol Lenart Przewodniczący Komisji Rolnictwa i Infrastruktury RM w Strykowie 

poinformował, że Komisja na posiedzeniu zaopiniowała projekty uchwał, które są 

przedmiotem dzisiejszych obrad rady.  

Radny Grzegorz Kozłowski Przewodniczący Komisji Oświaty i spraw Obywatelskich RM 

w Strykowie poinformował, że Komisja między sesjami odbyła jedno posiedzenie, na którym 

ustalono plan pracy Komisji oraz zaopiniowano projekty uchwał.  

 

Ad pkt . 9.  Podjęcie uchwał: 

 

a) w sprawie zmian budżetu i zmian w budżecie Gminy Stryków na 2018 rok, 

Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał tytuł projektu uchwały i poinformował, że projekt 

uchwały posiada pozytywną opinię merytorycznej Komisji Rady Miejskiej w Strykowie.  

Radny Sylwester Kacprzak zapytał z czego wynikają zmiany w budżecie.    

Pani Kinga Miśkiewicz zastępca Skarbnika Gminy odpowiedziała, że w większości zmiany  

dotyczą zmiany ustawy o podatku dochodowym od osób fizycznych i prawnych polegająca na  

zmianie wartości środka trwałego z 3.500 na 10.000 zł. Zmiana dot. także projektów unijnych 

nie wykorzystanych w poprzednim roku – 2 wnioski.  

Więcej pytań do projektu uchwały nie było.  

Głosowanie nad przyjęciem uchwały:  

15 głosów za  

0 głosów przeciwnych  

0 głosów wstrzymujących się  



 

b)  w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Stryków na lata 2018-

2029, 

Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał tytuł projektu uchwały i poinformował, że projekt 

uchwały posiada pozytywną opinię merytorycznej Komisji Rady Miejskiej w Strykowie.  

Więcej pytań do projektu uchwały nie było.  

Głosowanie nad przyjęciem uchwały:  

13 głosów za  

0 głosów przeciwnych  

2 głosy wstrzymujące się  

 

c) w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnych umów dzierżawy z 

dotychczasowymi dzierżawcami nieruchomości, 

Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał tytuł projektu uchwały i poinformował, że projekt 

uchwały posiada pozytywną opinię merytorycznej Komisji Rady Miejskiej w Strykowie.  

Pani Bożena Motylińska zastępca burmistrza Strykowa zgłosiła autopoprawkę do projektu 

uchwały, która polega na zmianie w podstawie prawnej Dziennika Ustaw ustawy o 

gospodarce nieruchomościami na Dz. U. 2018, poz. 121 z późn. zm. Zmiana ta weszła od 17 

stycznia br., po posiedzeniu Komisji Budżetu.   

Głosowanie nad przyjęciem autopoprawki:  

15 głosów za  

0 głosów przeciwnych  

0 głosów wstrzymujących się 

Pytań do projektu uchwały nie było.  

Głosowanie nad przyjęciem uchwały:  

15 głosów za  

0 głosów przeciwnych  

0 głosów wstrzymujących się  

 

d) w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy nieodpłatnego przekazania na rzecz 

Gminy Stryków nieruchomości położonej  w Strykowie, 

Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał tytuł projektu uchwały i poinformował, że projekt 

uchwały posiada pozytywną opinię merytorycznej Komisji Rady Miejskiej w Strykowie.  

Pani Bożena Motylińska zastępca burmistrza Strykowa zgłosiła autopoprawkę do projektu  

uchwały – zmiana w podstawie prawnej polegająca na dopisaniu przy art. 902 dopisaniu 

znaku prim.  

Głosowanie nad przyjęciem autopoprawki:  

15 głosów za  

0 głosów przeciwnych  

0 głosów wstrzymujących się 

Pytań do projektu uchwały nie było.  

Głosowanie nad przyjęciem uchwały:  

15 głosów za  

0 głosów przeciwnych  

0 głosów wstrzymujących się  

 



e) w sprawie przyjęcia "Gminnego Programu Wspierania Rodziny na lata 2018 -2020", 

Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał tytuł projektu uchwały i poinformował, że projekt 

uchwały posiada pozytywną opinię merytorycznej Komisji Rady Miejskiej w Strykowie.  

Radny Damian Drzewiecki zgłosił niespójność tytułu projektu uchwały z tytułem załącznika 

do niniejszej uchwały – Uchwała w sprawie przyjęcia „Gminnego Programu Wspierania 

Rodziny na lata 2018-2020” a tytuł załącznika „Program Wspierania Rodziny w Gminie 

Stryków na lata 208-2020”. Projekt uchwały powinien być spójny z załącznikiem.  

 

Pani Anna Sasin Sekretarz Gminy Stryków zgłosiła autopoprawkę polegająca na zmianie 

tytułu załącznika, aby był zgodny z treścią uchwały na „Gminny Program Wspierania 

Rodziny na lata 2018-2020”.  

Głosowanie nad przyjęciem autopoprawki:  

15 głosów za  

0 głosów przeciwnych  

0 głosów wstrzymujących się 

 

Radny Sylwester Kacprzak mówił, że dzisiejszy Program pokazuje system wsparcia dla 

naszych mieszkańców w życiu codziennym. Istotnym elementem tego Programu jest analiza 

SWOT – analiza pozytywnych i negatywnych stron. Program wskazuje, że jest 100 rodzin 

dotkniętych jest ubóstwem i bezrobociem. To zagadnienie trzeba rozwiązać, zastanowić się co 

jest tego źródłem.  Bezrobocie może wynikać z nieodpowiedniego sposobu aktywizacji lub 

niedostosowania ofert pracy.       

Radny Sylwester Kacprzak dalej mówił o formach pomocy mieszkańcom przez asystenta 

rodziny, których jest tylko dwóch na terenie Gminy, zatrudnionych z środków zewnętrznych; 

rodziny wspierające – rzadko wykorzystywana i mało znana wśród mieszkańców forma 

wsparcia; świetlice środowiskowe – pilna potrzeba stworzenia świetlic środowiskowych na 

terenie Gminy poza Strykowem. Bardzo dobrze, że taka świetlica funkcjonuje w Strykowie, z 

której korzysta ok. 15 osób. Należy pamiętać, że rodzin dysfunkcyjnych jest u nas więcej, bo 

ok. 100, więc dla nich też musimy stworzyć takie miejsce. Mamy świetlice, strażnice, tam 

moglibyśmy przeprowadzać te działania. Radny powiedział, że cieszy się, że taki program 

będzie realizowany, nie możemy zapominać, że niektórzy nasi mieszkańcy potrzebują 

wsparcia.  

Pani Anna Sasin sekretarz Gminy Stryków poprosiła, aby do wypowiedzi radnego Sylwestra 

Kacprzaka odniosła się pani Emilia Walak Kierownik M-GOPS w Strykowie. 

Pani Emilia Walak Kierownik M-GOPS w Strykowie powiedziała, że pomoc społeczna jest 

ważnym obszarem działania w każdej gminie. Kwestia bezrobocia jest trudnym zadaniem  do 

rozwiązania. Asystentów rodziny jest dwóch, mają oni pod opieką 15 rodzin, w podanej 

statystyce jest 17, ale w ciągu roku z niektórymi rodzinami praca została zakończona. 

Odnośnie świetlic środowiskowych to jest ograniczenie lokalowe, ale jest szansa, aby 

pojawiła się następna świetlica środowiskowa. Rodziny wspierające – problem nieznany, nie 

ma świadomości istnienia tej formy pomocy i chęci angażowania się w takie działania. Piecza 

zastępcza – na tym polu jest ścisła współpraca z Powiatowym Centrum Pomocy Rodzinie w 

Zgierzu, pracownicy uczestniczą w Zespole Interdyscyplinarnym, wszystkie działania mają na 

celu powrót dziecka do rodziny biologicznej. Piecza zastępcza funkcjonuje na terenie Gminy 

Stryków.  

Radny Bogdan Walczak powiedział, że można się zgodzić z większością prac poruszonych 

przez radnego Kacprzaka. Tu przede  wszystkim chodzi o mentalność, to zbiór pewnych 

zachowań, cech charakteru, które najtrudniej zmienić. Dziwi fakt, że od tylu lat procent 



bezrobocia nie zmienia się, jest na podobnym poziomie, bo są ludzie, którzy pracy nie 

podejmują. Społeczeństwo jest coraz bardziej roszczeniowe. Raczej wolimy dać niż zabierać.             

 

Więcej pytań do projektu uchwały nie było.  

Głosowanie nad przyjęciem uchwały:  

15 głosów za  

0 głosów przeciwnych  

0 głosów wstrzymujących się  

 

 

f) w sprawie ustalenia trybu udzielania i rozliczania dotacji dla niepublicznych szkół i 

przedszkoli prowadzonych na terenie Gminy Stryków przez inne niż Gmina Stryków 

osoby prawne i fizyczne, trybu przeprowadzania kontroli prawidłowości ich pobrania i 

wykorzystania oraz terminu i sposobu rozliczenia wykorzystania dotacji. 

Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał tytuł projektu uchwały i poinformował, że projekt 

uchwały posiada pozytywną opinię merytorycznej Komisji Rady Miejskiej w Strykowie. Na 

posiedzeniu zostały przyjęte autopoprawki do projektu uchwały, które w dniu dzisiejszym 

zostały przesłane do radnych. 

Radny Damian Drzewiecki poprosił o zaprezentowanie tych autopoprawek.  

Pani Anna Sasin Sekretarz Gminy Stryków zaprezentowała następujące autopoprawki: 

 §2 ust. 3 – dopisanie ppkt. d) o treści: planowanej liczby wychowanków 

niepublicznego przedszkola niebędących mieszkańcami Gminy Stryków; 

 usunięty § 4 pkt. 4 – zapis uregulowany w ustawie  

 w  §14 usuwa się zapis „z mocą obowiązywania od dnia 1 stycznia 2018r.” 

Radny Damian Drzewiecki zapytał odnośnie § 2 ust. 1 kto składa wniosek o dotację. 

Pani Anna Sasin Sekretarz Gminy Stryków odpowiedziała, że nie każda osoba może składać 

wniosek, dana jednostka musi mieć wpis do ewidencji szkół. Pani Sekretarz powiedziała, że 

zapis jest poprawny.  

Radny Damian Drzewiecki pytał kto podpisuje protokół z kontroli – chodzi o § 11 ust. 2.  

Pani Anna Sasin Sekretarz Gminy Stryków odpowiedziała, że chodzi tu o osobę prowadzącą, 

czyli osobę prawną, o reprezentowanie danej czynności prawnej, wynika to z dokumentu 

KRS. To jest zapis poprawny.  

Radny Sylwester Kacprzak zauważył, ze w § 11 ust. 6. wskazany jest do odmowy podpisania 

protokołu z kontroli dyrektor, a do podpisu nie ma osoby dyrektora.  

Pani Anna Sasin Sekretarz Gminy Stryków odpowiedziała, że dyrektor może być osobą 

wyznaczoną i upoważnioną przez osobę prowadzącą placówkę.  

Przewodniczący Rady ogłosił 10 minut przerwy w celu przedyskutowania uwag do projektu 

uchwały.  

Godz. 11.10 obrady po przewie.  

Nieobecny radny Dariusz Dziewulski, radny Andrzej Pożarlik.  

Pani Anna Sasin Sekretarz Gminy Stryków odnośnie zapisu § 11 ust. 6 powiedziała, że ten 

zapis nie skutkuje błędem, jeśli chodzi o podejmowanie decyzji. Procedowana uchwała jest 

nową uchwałą podejmowaną w styczniu, nasza uchwała została sprawdzona prze RIO w 

Łodzi pod względem poprawności. Jeżeli dla pana radnego to jest błąd to wnoszę o 

autopoprawkę i wykreślenie w § 11 ust. 6. słów „dyrektora lub”.   

Głosowanie nas przyjęciem autopoprawki: 12 głosów za, 0 głosów przeciwnych, 1 osoba 

wstrzymująca się  

Głosowanie nad przyjęciem uchwały:  



10 głosów za  

0 głosów przeciwnych  

3 głosy wstrzymujące się  

 

Ad pkt. 10. Interpelacje i zapytania radnych. 

Radny Krzysztof Bandurowicz zapytał, czemu pan Burmistrz nie udzielił informacji na 

temat domu kultury, jak to obiecał na wczorajszej Komisji Oświaty.   

Pan Burmistrz odpowiedział, że taką informację przekaże na następnej sesji.  

Radny Andrzej Janeczko mówił, że przyszli do niego mieszkańcy Ługów, którzy twierdzą, że 

jest plaga kotów, jest ich na wsi ok. 200-300 kotów. Radny pytał, czy jest możliwość 

wysterylizowania ich na koszt Gminy. To nie są koty właścicieli.  

Pani Bożena Motylińska zastępca Burmistrza Strykowa pytała skąd się wzięło tyle kotów, nie 

wiem jak się ustosunkować to tego problemu, ponieważ to zjawisko jest niezidentyfikowane. 

W ramach umowy ze schroniskiem nie da się tego zrobić. W budżecie wydzielona jest kwota 

na sterylizację kotów wolno żyjących i w ramach tej kwoty gmina pokrywa koszty.   

Radny Bogdan Walczak pytał na jakim etapie jest sprawa zmiany planu terenu radnego.  

Pani Bożena Motylińska zastępca burmistrza Strykowa poinformowała, że wyłożenia jeszcze 

nie ma, ponieważ cały czas trwają uzgodnienia po wpłynięciu kolejnych uwag są one 

przekazywane do biura projektowego.  

Radny Damian Drzewiecki pytał o zmianę planu ul. Zatorze w Bratoszewicach.  

Pani Bożena Motylińska zastępca burmistrza Strykowa poinformowała, że przygotowywany 

jest przetarg na realizację planu.  

Radny Andrzej Janeczko pytał o realizację drogi łącznik Sosnowiec Pieńki – Ługi.  

Pani Grażyna Popczyńska naczelnik Wydziału Inwestycji odpowiedziała, że czekamy na 

decyzje ZRID, Starosta Zgierski poprosił o uzupełnienie dokumentacji, na początku lutego 

wszystkie dokumenty powinny być.  

Radny Sylwester Kacprzak pytał o plany wprowadzenia zadań do inwestycji , czy realizujemy 

coś na początku roku, aby zaoszczędzić pieniądze.  

Burmistrz Strykowa Andrzej Jankowski powiedział, że przygotowujemy inwestycje do 

realizacji, jesteśmy ostrożni co do wydatkowania szczególnie jeżeli chodzi o kwestie 

drogownictwa.  

 

Ad pkt. 11. Wolne wnioski i sprawy różne. 

Przewodniczący Rady Paweł Kasica wnioskował o powołanie doraźnej komisji statutowej, 

prosił o przygotowanie projektów uchwał na najbliższą sesję oraz o zastanowienie się kto w 

niej będzie pracować.  

Pan Stanisław Miller sołtys wsi Koźle pytał w czyjej gestii jest zimowe utrzymanie 

chodników. Mówił, że są działki, gdzie działkowicze nie zamieszkują i chodniki są nie 

odśnieżone. Mówił także, że odśnieżarki odśnieżając drogi zawalają chodniki śniegiem.  

Pani Bożena Motylińska zastępca burmistrza Strykowa  odpowiedziała, że obowiązek 

zimowego utrzymania chodników, jeżeli działka przylega do granicy nieruchomości 

spoczywa na właścicielu posesji. Jeżeli jest pas drogowy to do zarządcy drogi. Pani 

wiceburmistrz poprosiła o złożenie wniosku na piśmie w tej sprawie, jeżeli to będzie 

właściwość zarządcy to go poinformujemy.  

Radny Krzysztof Bandurowicz mówił: jesienią ubiegłego roku przebudowano i wybudowano 

chodnik w Tymiance. Raz odśnieżał ten chodnik mały ciągnik, a później niestety duży, który 

może zniszczyć nowy chodnik. Optymalnym rozwiązaniem jest odśnieżanie małym 

ciągnikiem. 

Burmistrz Strykowa powiedział, że zostanie zwrócona uwaga zarządcy w tej kwestii. Gmina 

kupi mały ciągnik właśnie do takich spraw.      



Radny Łukasz Orłowski także mówił o odśnieżaniu, pytał czy jest możliwość podjęcia 

rozmów z zarządcami poszczególnych dróg, aby te pieniądze, które wydają na odśnieżanie i 

pielęgnacje dróg przekazali naszej gminie i my wtedy zadbamy o te drogi.  

Burmistrz Strykowa Andrzej Jankowski powiedział, że nikt na tym interesu nie zrobił, 

niestety każdy zarządca drogi odpowiada za swoje odcinki.  

Pani Bożena Sobierajska sołtys wsi Rokitnica poprosiła, aby w przypadku inwestycji gazowej 

do Bratoszewice przyłączyć mieszkańców Rokitnicy.  

Burmistrz Strykowa Andrzej Jankowski powiedział, że trzeba będzie odbyć spotkania z 

mieszkańcami i zapytać ile osób będzie zainteresowanych przyłączeniem.  

Radny Karol Lenart odnośnie odśnieżania powiedział, że droga wojewódzka była dobrze 

odśnieżona, ale Zakład Gospodarki Komunalnej nie zawitał na nasze tereny. Radny Lenart 

mówił dalej o potrzebie uaktualnienia kursu busa gminnego z godz. 17.00. 

Pani Monika Banasiak sołtys wsi Nowostawy Górne poruszyła problem dowozu dzieci do 

szkoły z Nowostaw Górnych, pomimo, że jest ok. 30 dzieci busem gminnym dojeżdża tyko 

ok. 5, ponieważ te dzieci muszą być ma przystanku o 6.45.Wiekszość rodziców dowozi dzieci 

we własnym zakresie, a autobus jeździ pusty. Tą trasą może jeździć bus.  

Mieszkaniec Gminy pytał o koszty przyłączenia do nitki gazowej oraz o oświetlenie ul. Jana 

Pawła II, gdzie reklamacja trwa, było oświetlenie ledowe, teraz jest sodowe, czy wykonawca 

zapłaci Gminie różnice pomiędzy tymi wariantami. Następne pytanie dotyczyło parkingu przy 

kościele mariawickim – kiedy coś się tam zmieni.  

Burmistrz Strykowa Andrzej Jankowski powiedział, że każdy w swoim zakresie będzie 

ponosił koszty przyłączenia do gazu, gazownia robi przyłącze nitki gazowej, to jest koszt ok. 

2.300 zł, resztę kosztów ponosi właściciel. Parking przy kościele będzie utwardzony po 

uchwaleniu planu zagospodarowania w tej części miasta.  

Pani Grażyna Popczyńska naczelnik Wydziału Inwestycji odnośnie lamp na ul. Jana Pawła II 

odpowiedziała, że wykonawca powiesił lampy sodowe, ledowe zostały uszkodzone i 

przekazane do producenta, cały czas monitujemy wykonawcę. Dopóki wykonawca nie 

dostanie zwrotu lamp od producenta to ich nie powiesi. Czy będziemy obciążać kosztami za 

zwiększone zużycie energii – nie wiem powiedziała pani Popczyńska.  

Pan Wiesław Przybysz przewodniczący zarządu Osiedla Kopernika mówił o problemie 

piekarni na ul. Kopernika, gdzie wykorzystywany jest piec na węgiel, mieszkańcy zgłaszają 

problem dymu, sadzy. 

Pani Bożena Motylińska zastępca burmistrza Strykowa odpowiedziała, że nie mamy 

możliwości prawnych, aby interweniować dopóki nie wejdą nowe przepisy dot. palenia 

węglem z atestem. Nie jesteśmy w stanie nikogo zmusić do wymiany pieca, możemy 

rozmawiać, a nie interweniować.  

Godz. 11.45 -  nieobecna Anna Ślęzak. 

Burmistrz Strykowa poprosił dyrektora ZGKiM w Strykowie o wypowiedź na temat 

odśnieżania.  

Pan Wacław Walak dyrektor ZGKiM powiedział, że sytuacje newralgiczne wystąpiły, ale tam 

gdzie były zgłoszenia telefoniczne to osobiście była sprawdzana przejezdność przez 

dyrektora. W pierwszej kolejności odśnieżane są drogi, gdzie jeżdżą autobusy szkolne, 

później następne drogi gminne.  

Pan Damian Perek sołtys wsi Smolice podziękował za odśnieżanie dróg w Smolicach, pytał 

czy jest możliwość dowieszenia kilku lamp przy świetlicy- chodzi o 8-10 lamp. Pan sołtys 

pytał o remont mostu.  

Pani Grażyna Popczyńska poprosiła o wniosek na piśmie w rej sprawie ze wskazaniem miejsc 

i ilością lamp. 

Burmistrz Strykowa Andrzej Jankowski powiedział, że przy moście będzie rozbiórka 

budynków, jeśli chodzi o most to nie wiadomo kiedy będzie realizowany.  



Radny Jarosław Włodarczyk w sprawie odśnieżania powiedział, że droga Wola Błędowa - 

Lipa - Tymianka nie była odśnieżana, tzw. droga Wola Błędowa Wiśniówka była odśnieżona 

po interwencji. Radny wnioskował, aby odśnieżać całą drogę, a nie tylko środek.  

Radny Sylwester Kacprzak mówił o komunikacji miejskiej linii nr 60 – pojawiają się luki w 

kursowaniu, co powoduje nieużyteczność tej linii, w godzinach rannych i wieczornych 18.00-

22.00 nie ma autobusu. Radny wnioskował za zmianą rozkładu jazdy.  

Pani Grażyna Popczyńska Naczelnik Wydziału Inwestycji mówiła, że rozkład jazdy linii 60 

był układany według zapotrzebowania młodzieży i pracy firm, był jeden wniosek osoby z 

Dobrej Nowin, aby autobusy kursowały co pół godziny, to są zbyt duże koszty. Jeżeli 

przełożymy kursy to inni mieszkańcy będą wnioskować o powrót.  

Radny Krzysztof Bandurowicz zaapelował do mieszkańców Gminy Stryków, aby zgłaszali 

nazwiska swoich przodków- ludzi, którzy walczyli w Legionach Piłsudskiego, bądź 

przyczynili się do odbudowy państwa polskiego. Jest wniosek o wybudowanie pomnika z 

okazji 100-ciecia odzyskania niepodległości, jedną z idei jest tablica poświęcona osobom, 

które przyczyniły się do odzyskania niepodległości.  

Radny Łukasz Orłowski pytał o koszty partycypacji Gminy Stryków w kursach linii 60.  

Pani Grażyna Popczyńska Naczelnik Wydziału Inwestycji odpowiedziała, że koszt 

partycypacji wynosi 50x50 kosztów przejazdów po terenie Gminy Stryków, to jest ok. 35 tys. 

zł miesięcznie.  

Mieszkaniec Gminy odniósł się do kwestii budowy pomnika, apelował aby ta inwestycja 

zjednoczyła naszych mieszkańców, ponieważ to zaszczyt dla nas i dla tej Rady, że to nam 

przyszło uczcić odzyskanie niepodległości przez Polskę. Mieszkaniec prosił o nie 

wycofywanie się z tego pomysłu.      

 

Ad pkt. 12. Przyjęcie protokołu Komisji Uchwał i Wniosków. 

Przewodniczący Komisji Uchwał i Wniosków odczytał protokół Komisji U i W i 

poinformował, że na posiedzeniu w dniu 24 stycznia 2018 roku Komisja nie przyjęła 

wniosków.  

Głosowanie nad przyjęciem protokołu: 11 głosów za 0 głosów przeciwnych 1 głos 

wstrzymujący 

 

Ad pkt . 13. Zamknięcie obrad. 

 

Zamknięcie obrad. Po wyczerpaniu przyjętego porządku obrad XLV sesji Rady Miejskiej w 

Strykowie, prowadzący obrady Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie o godz. 12.05 

dokonał zamknięcia sesji mówiąc: ,,zamykam czterdziestą piątą sesję Rady Miejskiej w 

Strykowie ˮ.  

 
Na tym protokół zakończono.  

Protokołowała: E. Tomczak  

 

Przewodniczący  

Rady Miejskiej w Strykowie 

 

   Paweł Kasica 

 


